

## Pressemitteilung

### Betreff: Zusammenarbeit - Project Engineering GmbH und Comptech AB

Nußloch/30.06.2021 – Die Project Engineering GmbH teilte heute mit, dass die Project Engineering Gruppe und die Comptech i Skillingaryd AB ab sofort verstärkt in folgenden Bereichen kooperieren werden:

- **Seminare, Training und Workshops**
- **Entwicklung & Simulation von Gießprozessen**
- **Industrial Engineering und Ramp-Up Management**

*„Der Fokus liegt jeweils auf **Rheocasting nach dem Comptech-Verfahren.***

*Wir freuen uns auf die Zusammenarbeit mit dem schwedischen Technologieführer!“ F.Prügner*

#### Über Comptech:

Comptech ist ein innovatives Unternehmen, welches im Bereich **Rheocasting** Maschinen und Legierungen für diese „semi-solid“-Technologie entwickelt und vertreibt. Am Firmensitz in Skillingaryd – Schweden stellt man Schmelze-Aufbereitungsanlagen für die Gießereiindustrie her und vertreibt diese weltweit.

#### Über Project Engineering GmbH:

Die Project Engineering GmbH bietet seit 1999 Engineering Dienstleistungen insbesondere rund um das Thema Leichtmetallguss mit den Schwerpunkten Consulting, Quality Engineering, Process Engineering, Industrial Engineering und Campus Seminare.

Project Engineering GmbH  
Die Geschäftsführung

## Press release

### Subject: Cooperation - Project Engineering GmbH and Comptech AB

Nussloch/30.06.2021 - Project Engineering GmbH announced today that with immediate effect the Project Engineering Group and Comptech i Skillingaryd AB will cooperate more closely in the following areas:

- ***seminars, training and workshops***
- ***casting process development & simulation***
- ***industrial engineering and ramp-up management***

*“The focus in each case is on **Rheocasting using the Comptech process**. We are looking forward to cooperate with Comptech!” F.Prügner*

#### About Comptech:

Comptech is an innovative company that develops and distributes machines and alloys for the “semi-solid technology” **Rheocasting**. Based in Skillingaryd - Sweden, the company manufactures and sells melt preparation equipment for the foundry industry worldwide.

#### About Project Engineering GmbH:

Project Engineering GmbH has been providing engineering services since 1999, especially around the topic of light metal casting with a focus on consulting, quality engineering, process engineering, industrial engineering and campus seminars.

Project Engineering GmbH  
The management